
    

 
    Generalforsamling  Vinterbaderne Fanø d. 18.11.2024 

 
1) Valg af dirigent, referent og eventuel stemmetæller: 

 
Formanden Jan Meinertz bød velkommen til de 29 fremmødte 
medlemmer og foreslog Bodil B Noe som dirigent og Vibeke 
Ehrhorn som referent og stemmetæller.  Begge blev valgt 

 
Dirigenten fastslog, at Generalforsamlingen var varslet iht. 
vedtægterne, samt at den var lovlig og beslutningsdygtig. 

 
2) Bestyrelsens beretning og godkendelse. 

Dirigenten gav ordet til formanden og  
formanden læste årsberetningen op.  
Der var ingen bemærkninger til beretningen, som blev godkendt 
af forsamlingen. 
 
Beretningen lægges på foreningens hjemmeside, så alle har 
mulighed for at informere sig om klubbens aktiviteter i det 
forgangne år. 

 
3) Fremlæggelse og godkendelse af regnskabet 

Dirigenten gav ordet til kassereren, Egon Noe, som gennemgik 
regnskabet for d. 1.10. 23 -30.9. 2024 .  
Indtægter : 54.896,35  kr. 
Udgifter : 35.030,35 kr.  
Der er i årsregnskabet 2023/24  altså tale om et overskud på 
19.866,00 kr. 



Der spørges ind til, om Fannikerdagene  2024  har brugt el hos 
os.  Det har de gjort i flere år, fordi de tit  har hjulpet os med telt 
etc., når vi har haft arrangementer, oplyser formanden.  
Revisorerne har godkendt og tjekket bilagene. Dirigenten 
oplyste, at regnskabet per e-mail er sendt ud til alle medlemmer 
d. 14.11. 2024. 
Regnskabet blev godkendt. 

 
4) Indkomne forslag. 

Senest 8 dage før GF skal evt.  forslag  sendes  til formanden.  
Der er indkommet følgende forslag:  
Åbningstider i saunaen -   Der er indkommet et ønske om, at 
bade og saunatider finder sted to timer  før og to timer efter 
højvande.  Bestyrelsen finder de nuværende bade og sauna tider 
kl.  6-21 hver dag undtagen mandag og tirsdag meget fleksibel, 
og den  opfordrer til, at man går i sauna i flok -  dog er der ikke 
sat noget minimum på. Ordningen evalueres i det nye år, når vi 
kender strømforbruget.  
Der spørges ind til, hvorfor netop mandag  og  tirsdag er valgt 
som saunafrie dage. Den eneste årsag er, at medlemmerne bedre 
kan huske saunadagene, når de er sammenhængende, oplyser 
formanden. 
Kollektive håndklæder – Mette, som er kommet med dette 
forslag, opfordres til at lægge egne håndklæder i en pose i 
bænken med navn på. Det samme gælder naturligvis andre, der 
måtte have dette ønske.  
Husdyr på bopladsen – I vore regler står der, at der ikke må 
befinde sig hunde i tønderne. Dette udvides  i vore bestemmelser 
til hele bopladsen. 
Bade og ordensregler -   Jan Meinertz har modtaget en mail fra 
Helle, som han valgte at læse op, da Helle ikke kunne deltage i 
generalforsamlingen. Hovedbudskabet i mailen er, at vi skulle 
droppe alle regler. Hvad f.eks. angår nøgenbadning, har klubben 
en uskreven regel om, at vi ikke nøgenbader om sommeren, hvor 
der er mange børnefamilier på stranden, ligesom vi om vinteren, 
når de fleste nøgenbader, tager højde for færgen for ikke at støde 
nogen.  Disse hensyn fungerer optimalt og bestyrelsen opfordrer 
til, at vi fortsætter denne praksis. 



Selv ønsker Helle mindre snak under badning , da det for hende 
er en slags meditation, samt at der ikke bliver talt om andre 
klubmedlemmer, når de ikke er tilstede.  
Max antal medlemmer i klubben –bestyrelsen har foreslået  
max. 100 medlemmer  i klubben, da det er hvad vore lokaliteter 
kan bære. 
Et medlem foreslog at sætte dato på for denne beslutning. Vi 
afventer situationen ved årsskiftet. 
 
 

5) Fastsættelse af årskontingent. 
Dirigenten gav ordet til formanden, som oplyste, at bestyrelsen 
foreslår uændret årskontingent på 500 kr.  Forslaget blev 
vedtaget.  

 
 

6) Valg af medlemmer til bestyrelsen og suppleanter. 
Formanden nævnte navnene på de nuværende 
bestyrelsesmedlemmer: Jan Meinertz, Jan Bune, Egon Noe, 
Elsebeth B. Hansen, Bente L. Pedersen, Tina Kolding og Vibeke V.  
Ehrhorn. 
 
Jan Meinertz, Vibeke Vestergård Ehrhorn og Jan Bune er ikke på 
valg.  
Egon Noe, Tina Kolding , Bente L Pedersen og Elsebeth B. Hansen 
er alle på valg .  Kun Bente L Pedersen ønsker ikke genvalg. 
Bestyrelsen foreslår Anni Nystrup Bach som nyt 
bestyrelsesmedlem.  Alle blev enstemmigt valgt for to år. 

 
 Valg af suppleanter: 

 
Suppleant Lise Mortensen er på valg og blev valgt for 2 år. 
Søren Willadsen blev valgt som suppleant for 1 år. 
  
 
Den nye bestyrelse består herefter af:   

Jan Meinertz,  
Tina Kolding,  
Jan Bune,  



Anni Nystrup Bach  
Elsebeth Berg Hansen,  
Egon Noe  
Vibeke Ehrhorn. 
 
Suppleanter:  
  
Lise Mortensen 
Søren Willadsen 
 
Suppleanterne deltager i bestyrelsesmøderne, dog uden 
stemmeret. 
 

7) Valg af revisor 
Klaus Nissen er ikke på valg. 
Mette Rexen ønskede ikke genvalg, og Gudrun R Nielsen  blev 
valgt for 2 år. 

 
8) Eventuelt 

Formand  Jan Meinertz informerede om, at vi er i dialog med 
Fanø kommune om en evt. udvidelse. Vi er en klub på 9. leveår 
med næsten 100 medlemmer og  vi har kun 40 kvadratmeter til 
vor disposition.  Udvidelsen kunne evt. finde sted ved at inddrage 
bedet på den anden side af hegnet, ved at bygge på  græsplænen 
op mod diget, eller på en grund på den anden side af diget med 
udsigt over vandet. Kommunen er positiv stemt overfor en 
udvidelse, men den har ingen mulighed for at støtte os 
økonomisk.  Bestyrelsen arbejder fortsat på sagen !! 
Formanden takkede rengøringsteamet  for det store arbejde, de 
udfører.   
Han takkede ligeledes Bente for hendes store indsats i 
bestyrelsen- ” Du er en ener, vi vil savne din energi”.  
Sommerfesten foreslår bestyrelsen konverteret til Oktoberfest- 
da mange er bortrejst om sommeren. 
Forslag til dato kommer straks i det nye år. 
 Formanden takkede for det gode humør og den store opbakning 
fra medlemmerne.  
Et medlem spurgte, om man må tage en gæst med. Det må man 
naturligvis. 



Der blev spurgt ind til prisen på en tønde ved en evt. udvidelse – 
ca. 35.000 kr. 
Godt tip – lad aldrig nøglen til saunaen sidde i låsen. Tag den 
straks af efter åbning og læg den tilbage i boksen, så undgår vi, at 
saunagæster bliver låst inde. Evt. opslag ved saunadøren. 
Et medlem, der badede alene, har oplevet at to drenge ville låse 
hende inde på bopladsen. For at undgå dette, kan man låse 
hængelåsen eller  hænge den et andet sted end ved indgangen. 
Bad dog aldrig alene!!! 
 

 
Formanden afsluttede Generalforsamlingen og takkede 
dirigenten for godt udført arbejde og forsamlingen for god ro og 
orden.  
 
Til sidst blev der serveret lune æbleskiver og varm glögg. 
 

 

 


